
Wloclawek, dnia 26 lipca 2018r.

Janusz Debczyriski

Radny Rady Miasta Wloclawek
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Pan Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wfoclawek

lnterpelacje m igdzysesyjne

1. ProszQ o informacjq na temat sytuacji prawnej nieruchomo6ci
polo2onych przy ul. tqgskiej 67 oraz Kowalskiej 2 i 4. powyisze
podyktowane jest powtarzajqcymi siq interwencjami rzekomych
wsp6twfaScicieli roszczqcych sobie pretensje do dysponowania
wlasnoSciq n ieruchomoSci.

Proszq o usuniqciu uschniqtych drzew zagraiajqcych 2yciu i zdrowiu
naszych mieszkaic6w na ul. 5w. Antoniego przy posesji nr. 44f 46a oraz
u zbiegu ul. Sw. Antoniego iJagiloriskiej.

3. Prosze o usuniqcie - wyciqcie chwast6w rosnqcych w centrum miasta
oddalonym o 200 m od budynk6w Urzqdu na ul. Srebrnej.
Na niezagospodarowanej dzialce porastaiq chwasty do wysokosci blisko
1 m, co mo2e zakrywai 6mieci , ale jest wqtpliwq wizyt6wkq dla
Wfoctawka.

+. Mieszkaricy ul. Tyznej proszE o oznakowanie pionowe drogi
z pierwszeristwem przejazdu na skrzyiowaniu ulicq pochytq.

Ponownie prosze o usuniqcie wyboj6w uciq2liwych dla naszych
mieszkaric6w korzystajqcych z wypoczynku nad jeziorem Czarnym.
Wymijajqca odpowiedi pana prezydenta, 2e teren naleiy do las6w
paf stwowych nie zatatwia tego problemu.

Janusz Dqbczyfski
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